
 
Zápis č. 1/2025 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 
dne 24. 1. 2025 v 18.00 budově OÚ  

    
Č.j. 68/2025/MEZ 
 
Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová,  Ing. Václav Pražma, Ing. Radek Petržilka  
                 Mgr. Jana Drsová 
Omluven:  Vladislav Petržilka, Tomáš Bronec 
Hosté: viz příloha zápisu 
Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
Zápis provede: Ing. Václav Pražma 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka 
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Usnesení z minulého zasedání 7/2024 
4. Zpráva finanční výbor 1/2025 
5. Zpráva kontrolní výbor 1/2025 
6. Odměna starostky-minimální mzda 
7. Rozpočtová opatření č. 9, č. 10 
8. Finanční dar včelařům 
9. Diakonie Broumov-dodatek ke smlouvě č. 1 
10. Ave c. z. - dodatek ke smlouvě č.12  
11. Různé 
12. Diskuze, závěr 
 
 
1/01/2025  
Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 
zasedání.  
  
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
1/02/2025 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  
Mgr. Janu Drsovou a Ing. Radka Petržilku  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
 
 
 



 
1/03/2025 
Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání 
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
1/04/2025 
Zpráva finančního výboru 
Mgr. Jana Drsová předseda finančního výboru, přednesla zprávu finančního výboru 1/2025. 
Finanční operace jsou průkazné a nezkreslené, viz příloha zápisu. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje zprávu finančního výboru 1/2025. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
1/05/2025 
Ing. Václav Pražma, předseda kontrolního výboru, přečetl zprávu kontrolního výboru 1/2025. 
Usnesení ze zápisů č. 6 a č. 7 2024  se plní, viz příloha zápisu. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje zprávu kontrolního výboru.  
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
1/06//2025 
Starostka Soňa Kukačková přednesla návrh na zvýšení měsíční odměny starostky, protože se 
od roku 2025 zvýšila minimální mzda. Starosta obce Mezná vždy pobíral odměnu ve výši 
minimální mzdy, zastupitelstvo s návrhem souhlasí. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí se  zvýšením měsíční odměny starostky obce Mezná na 20 800 Kč. 
Odměna je ve výši minimální mzdy podle zákona 
  
Hlasování: 
ano 4, ne 0, zdržel se  1 Ing. Radek Petržilka 
 
 
1/07/2025 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 9 a  č. 10 /2024. 
Zastupitelstvo rozpočtové opatření bere na vědomí. 
 
 
1/08/2025 
Starostka Soňa Kukačková přednesla návrh poskytnout finanční dar organizaci Český svaz 
včelařů ve výši  3 000 Kč 
  
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s finančním darem organizaci Český svaz včelařů ve výši 3 000 Kč. 
 
Hlasování: 
ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 



 
 
 
1/ 09/2025 
Starostka Soňa Kukačková předložila dodatek ke smlouvě s Diakonie Broumov na obsluhu 1 
ks sběrného kontejneru pro sběr použitého textilu a obuvi. Jedná se o zvýšení ceny odvozu na 
500 Kč, odvoz bude probíhat 1x měsíčně.  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s dodatkem č.1 ke smlouvě s Diakonie Broumov na obsluhu sběrného 
kontejneru 
 
Hlasování: 
ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
1/10/2025 
Místostarostka Iveta Majerová předložila dodatek ke smlouvě  č. 12 s AVE CZ odpadové 
hospodářství s.r.o. Jedná se  o zvýšení ceny za odvoz  tříděného odpadu. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s   dodatkem ke smlouvě č. 12 s AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 
o zvýšení poplatku za odvoz tříděného odpadu. 
 
Hlasování: 
ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
1/11/2025 
Různé 
Starostka Soňa Kukačková oznámila zastupitelům, že od 1. února bude nový provozovatel 
hospůdky paní Pražmová. 
Dále starostka poděkovala Tomáši Broncovi a ostatním za organizaci a uskutečnění 
Mikulášské nadílky. 
Starostka Soňa Kukačková dále děkuje všem, kdo se účastnil brigády odstraňování náletů na 
obecním pozemku u rybníka Bejkovec. 
Mgr. Jana Drsová připomíná 100 leté výročí založení dobrovolných hasičů v Mezné. 
Navrhuje oslavu uskutečnit o pouti, nejlépe v sobotu dopoledne. Navrhuje pozvat hasiče 
z Přehořova s technikou, dále navrhuje při oslavě zařadit dětské soutěže. 
 

  
1/12/2025 
Diskuze: 
Jana Sochorová se zeptala starostky, zda bude letos vycházet Mezenský zpravodaj. Starostka  
Soňa Kukačková odpověděla, že pan Jan Kolář od začátku roku nebude redaktorem  
Mezenského zpravodaje a dále nebude vycházet. 
 
 
Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka 
 
 
Starostka: Soňa Kukačková                                                                                   


